

Title (en)

Egg-cup for topping and eating boiled eggs.

Title (de)

Eierbecher zum Köpfen und Essen von gekochten Eiern.

Title (fr)

Coquetier destiné au décalottage et à la consommation des oeufs à la coque.

Publication

EP 0251951 A1 19880107 (FR)

Application

EP 87420182 A 19870630

Priority

FR 8610118 A 19860630

Abstract (en)

Egg-cup comprising a lower part (1) with a basin-shaped element 4 and an upper part (2) with a circular opening (10). The lower part (1) has a device (5, 7) which pushes the egg (9) upwards when the two parts are snapped together (12, 20). The edge (14) of the opening (10) is a sharp edge and a cutting blade (17) is mounted on a piece (16), tilting towards the axis and sliding in a groove (13) surrounding the opening (10). This blade is oriented so as to be able to pass through the shell and wedge it between its cutting edge (24) and the sharp edge (14). <IMAGE>

Abstract (fr)

Coquetier comportant une partie inférieure (1) avec une coupelle 4 et une partie supérieure (2) avec une ouverture circulaire (10). La partie inférieure (1) possède un dispositif (5,7) repoussant vers le haut de l'oeuf (9) lorsque l'on vient fixer par encliquetage (12,20) les deux parties l'une sur l'autre. Le bord (14) de l'ouverture (10) est une arête vive et une lame de coupe (17) est montée sur une pièce (16), basculante vers l'axe et coulissante dans une gorge (13) entourant l'ouverture (10). Cette lame est orientée pour pouvoir traverser la coquille et la coincer entre son tranchant (24) et l'arête vive (14).

IPC 1-7

A47G 19/28

IPC 8 full level

A47G 19/28 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 19/28 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 27632 C
- [Y] US 2811188 A 19571029 - JOSEPH PAVELKA
- [Y] DE 619144 C 19350923 - JOSEF SCHLEICH
- [A] DE 167059 C
- [A] DE 514115 C 19301209 - EUGEN SPECHT
- [A] FR 472200 A 19141125 - PAUL FLEURY [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0251951 A1 19880107; FR 2600516 A1 19871231; FR 2600516 B1 19890421

DOCDB simple family (application)

EP 87420182 A 19870630; FR 8610118 A 19860630